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Aika: 4.11.2020 klo 17:00 
Paikka: etäkokous Zoomissa, linkki kokouskutsussa 

 

1. Kokouksen avaus 

Avataan kokous ajassa 17:02. 

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. Esityslistan hyväksyminen 

Hyväksytään esityslista seuraavin muutoksin. 

Kohta 12. Korjataan vuosiluku muotoon “2021”. 

4. Ilmoitusasiat ja saapunut posti 

HYY on kutsunut Kompleksin seuraamaan vuosijuhlalähetystään 26.11. kello 19-22. 

Järjestöjä kannustetaan myös mainostamaan tapahtumaa jäsenistöilleen. 

Heidis beer bar on tarjonnut uudelle hallitukselle mahdollisuutta viettää iltaa heidän 

tiloissaan. Tämä on kuitenkin HYY:n koronaohjeistuksien vastaista, joten tarjoukseen ei 

tartuta. 



5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja. 

6. Talous 

Esitys: Hyväksytään liitteen 1 kuluyhteenveto 

Kaikki haalarisponsorit ovat vastanneet. 

7. Jaostojen kuulumiset. 

 

- Hallintojaosto 

 

Puheenjohtajistolla on ollut hyvin kiireinen kuukausi erityisesti syyskokouksen 

järjestelyjen kanssa. 

 

Hallituksen meet & greet järjestetään ensi viikolla 9.11. Paikalle toivotaan mahdollisimman 

monta hallituslaista esittelemään pestiään ja tapahtumassa pyritään pysymään 

aikataulussa. 

 

Puheenjohtaja on tavannut muiden Meilahden ainejärjestöjen puheenjohtajien kanssa 

Lääketieteellisen tiedekunnan dekaani Risto Renkosta ja opetusvaradekaani Tiina 

Pauniota. Tapaamisen tarkoituksena oli keskustella opiskelijoiden hyvinvoinnista 

koronapandemian aikana, sillä kaikkien ainejärjestöjen puheenjohtajat olivat esittäneet 

huolensa tästä aiheesta. Tapaamisessa pohdittiin erilaisia ideoita opiskelijoiden 

hyvinvoinnin edistämiseen: Kompleksi ehdotti muun muassa opintopsykologien 

hyödyntämistä laajemmin ryhmätasolla, esimerkiksi erilaisia hyvinvointiaiheisia 

vertaistukiryhmiä ja webinaareja opiskelijoille. Konkreettisia ehdotuksiamme arvostettiin 

ja luvattiin viedä ne eteenpäin. Puheenjohtajisto oli myös opiskelijoiden kuulemisessa, 

jossa he toivat esille tarpeen opintopsykologiresurssin jatkamisesta. Tämä sai kannatusta. 

Hallituksen hyvinvointikahvit pidettiin viime viikolla. Hallituksen Instagram-esittelyt ovat 

käynnissä ja sujuvat hyvin. 

 

Alustavaa talousarviota on laadittu ja luvassa on paljon muutoksia, joita käsitellään 

myöhemmin kokouksessa. Taloudenhoitaja on ilmoittautunut HYY:n tilinpäätösiltaan. 

Seminaarimaksuja aletaan maksaa.  

 

IT-vastaava on käynyt jäsenrekisteriä läpi ja erotettavia informoidaan.  

 

Vuoden todennäköisesti viimeinen jäsentiedote on määrä julkaista ensi maanantaina. Tästä 

syystä olisi hyvä saada vuoden loput tapahtumat toimintakalenteriin tämän viikon aikana.  



Tiedottaja on ollut yhteydessä tapahtumajaostoon ja maininnut asiasta, mutta 

muistutetaan vielä näin kuulumisten muodossa. 

 

Marraskuussa järjestetään yhdenvertaisuusvastaavan toimesta 17.11. erityisesti fukseille 

suunnattu hyvinvointi- ja yhteisöllisyystapahtuma, jonka tarkoituksena on löytää tapoja, 

jolla yhteisöllisyyttä ja yhteenkuuluvuutta vuosikurssin keskuudessa voidaan parantaa. 

Fukseilla on ollut eriäviä kokemuksia kuuluvuudentunteesta omaan vuosikurssiin, ja 

tapahtuman tarkoituksena on luoda jokaiselle mahdollisimman tervetullut olo ja löytää 

keinoja koronasta huolimatta kokea yhteisöllisyyttä. Myös vanhemmat opiskelijat ovat 

tervetulleita keskustelemaan näistä teemoista sekä tarjoamaan fukseille uusia näkökulmia 

siihen, miten oman vuosikurssin kanssa voi mahdollisimman hyvin pitää yhtä, tai miten 

esimerkiksi hallitustoiminta voi lisätä yhteenkuuluvuutta Kompleksiin. 

 

Tilavastaavat suunnittelevat yhteistä testamenttia Rex-vastaavan kanssa. 

 

 

 

- Edunvalvontajaosto 

 

Opintovastaavat ovat vieneet opiskelijapalautetta eteenpäin. Maisterivaiheen 

tapausjäsennyskursseja tiivistetään tulevaisuudessa. Vuoden opettaja palkittiin 

kahvihetkessä ja palkituille on erikseen käyty viemässä kukat ja diplomit. Sivuaineinfoa 

järjestellään. Opintovastaavat ja varapuheenjohtaja olivat auditointipajoissa tällä ja viime 

viikolla tuomassa opiskelijoiden ääntä esille. 

 

Edunvalvonta selvitti PSOV-tilannetta ja kertoi SPOL:n hallitukselle 

opiskelijaedustajapaikasta joka avautuu psykologian opettajille. Koulutusohjelman johtaja 

järjesti kahvihetken, jossa haluttiin kuulla laajaa palautetta koulutusohjelmasta 

opiskelijoilta. Johtoryhmävalinnat jatkuvat vielä ja marraskuun lopussa valinnoista 

saadaan tiedot. Koulutusohjelmaan valitaan 3 lisäopiskelijaa kandimäärään 2 seuraavan 

vuoden ajaksi. Yhteensä opiskelijoita otetaan siis 53 kandia ja 10 maisteria. Opiskelijat ovat 

vastustaneet kyseistä päätöstä. Weboodista ollaan luopumassa täysin ensi maaliskuussa, 

jolloin siirrytään sisuun. 

  

 

- Sidosryhmäjaosto 

Hepsy osallistui fuksien infoiltaan viikko sitten ja tapahtuma onnistui hyvin. Mukana olivat 

myös Upsy, Psykologiliitto ja Psykologien sosiaalinen vastuu. Paikallisjärjestöedustajat 

järjestävät myös työelämäillan, jonka teemana on työnohjaus. Aiheesta on nimittäin aika 



vähän sisältöä koulutuksessa. Puhujia haalitaan ja aikaa päätetään piakkoin. Liittoon 

liittymistä on mainostettu sähköpostilistalla ja Facebookissa. 

 

SPOL-edustajat osallistuivat myös infoiltaan. Ensi vuodelle SPOL:n perinteiseen 

tapahtumakiertoon tehdään muutoksia. Uudelle hallitukselle vapautetaan luovuudelle tilaa. 

Tapahtumien määrä ja sisällöt ovat molemmat muuttumassa. KV-vastaavan pestin tilalle 

tulee toinen koulutuspoliittisen vastaavan paikka, koska korona vähentää 

kansainvälisyystoimintaa ja panostus edunvalvontaan on tervetullutta. 

 

Yritysyhteistyötiimi kokousti eilen ja suunnitteli ensi viikon 11.11. yrittäjyysiltaa. Lisäinfoa 

tapahtumasta tulee vielä. Kompleksin LinkedIn-sivu esitellään loppuvuodesta. Tiimi 

kirjoittaa toiminnastaan myös lehtijutun. TOP ry on järjestänyt arviointimenetelmien 

webinaaria, josta yksi osa on vielä tulossa. Tapahtumaan ovat opiskelijat tervetulleita. 

Aonin koulutuksiin on saatu paljon hyviä hakemuksia, joista viisi valittiin. Valittuja on 

tiedotettu päätöksestä. Koulutukset alkavat ensi viikolla. 

 

HYY:n uudet tapahtumasäännökset iskivät kapuloita alumnitoiminnan rattaisiin ja nyt on 

entistä vaikeampi järjestää mitään. Alumnit tiettävästi osallistuvat heikosti etätapahtumiin. 

Mentorointiohjelman mainostus on alkanut ja perjantaihin asti on aikaa ilmoittautua. 20 

mentoria ja 10 aktoria on ilmoittautunut. Parit jaetaan marraskuun lopussa mielenkiinnon 

kohteiden perusteella. Ensimmäinen ohjelman etätapahtuma pidetään 2.12. 

 

 

- Tapahtumajaosto 

 

 

Ympäristövastaava järjestää yhdessä Tunne ry:n kanssa ympäristöahdistustyöpajan 

maanantaina 16.11. ja jäsenistölle on tiedotettu tästä. Hyväntekeväisyystempaus 

toteutetaan nettikeräyksenä sen koronaystävällisyyden vuoksi. Kohteeksi on ajateltu 

Suomen luonnonsuojeluliittoa, sillä ympäristö ja kotimaiset kohteet olivat jäsenistön 

toiveissa. Keräys järjestetään Facebookissa ja se tehdään Kompleksin Facebook-tilin kautta. 

Niille, jotka eivät ole Facebookissa, mainostetaan SLL:n nettisivujen 

lahjoitusmahdollisuutta. 

 

Korona on laskenut biletiimin motivaatiota. Vuoden lopulle on tavoitteena järjestää 

etätapahtuma. Pikkujoulujen suhteen mikään järjestö ei ole ollut yhteydessä, mutta niiden 

suuntaan viestitään vielä. Ikaros ei järjestä enää tämän vuoden puolella lainkaan 

tapahtumia, eikä HYY:n suositusten pohjalta voi järjestää mitään lähitapahtumaa. 

Etätapahtumat ovat hankalia toteuttaa. Alina-salin varaukset on tehty ensi keväälle. 

Päivämäärät ovat 7.4. ja 9.5.  



 

Hyvinvointitiimi on myös koronan lamauttama. Tunne ry:n tapahtuma on tulossa ja tätä 

ovat mukana järjestämässä hyvinvointitiimin vetäjä, ympäristövastaava ja lehden 

päätoimittaja, joka on myös Tunne ry:n jäsen. Tulevista tapahtumista hyvinvointitiimi 

kokoustaa tällä viikolla. Livetreenejä ja livemeditaatioita on pohdittu mahdollisiksi 

ohjelmiksi. Etäjoulukorttipajan tai glögihetken järjestämistä joulun alle mietitään. 

 

Ekskursiotiimin työskentely on sujuvaa ja ekskursiot ovat todella suosittuja. Jokaisella 

ekskursiolla on ollut noin 20–60 osallistujaa. Aikataulutus on myös ollut helppoa. 

 

Supertuutorihaku on käynnissä ja kaikki fuksitapahtumat on saatu toteutettua. Meikun 

mestaruus toteutettiin uudella tavalla, jossa ryhmät saavat itse valita ajankohdan, jolloin 

kiertävät kampusaluetta. Tänään on ollut tapahtuman viimeinen suorituspäivä. 

 

Kansainvälisyystiimi järjestää jotain vielä syksyn loppupuolella. 

 

Tarjoilutiimi järjestää Kompleksi kokkaa-tapahtuman vielä loppuvuodesta. Lisäksi tiimi 

kirjoittaa lehteen myös jutun. Vaatetilaus on tehty, samoin Stadin psyka-merkkien tilaus. 

Vaatteiden jakotilaisuudessa myydään myös merkkejä. 

 

 

 

- Lehti 

 

Teknologiateemainen lehti ilmestyy lähipäivinä. Seuraava lehti on aloitettu ja sen teemana 

on onnellisuus. Toimitus on suunnitellut joulukierrosta, jossa halukkaille viedään fyysinen 

lehti kotiovelle. Tämä olisi aikaisintaan 18.12. Toimitusrekrytointia on tehty aktiivisesti. 

Podcastiin on kerättyjen tietojen perusteella paljon innokkaita osallistujia. Lehtori Eino 

Partasen kautta saadaan täysin alkuperäinen tunnusmusiikki podcastille. Perjantaina 

Instagramissa mainostetaan myös podcastia.   

8. Työryhmien kuulumiset 

 

- Seminaarityöryhmä 

 

 

Seminaari sujui hyvin ja sai paljon positiivista palautetta sekä osallistujilta että puhujilta. 

Seminaarin videotallenteet on ladattu YouTubeen ja niistä, sekä seminaarin 

palautelomakkeesta tiedotetaan vielä tällä viikolla. 

 



- Haalarityöryhmä 

 

Tiimin tilin saldo on 4000 euroa. 

 

- Discord-työryhmä 

 

Julkaistussa lehdessä on juttu tiimistä ja kanavan tiedotusta lisätään lähiaikoina. 

 

9. Tulevat tapahtumat 

2.11.2020 Etäeksku SOS-kriisikeskukseen klo 12-13 

4.11.2020 Hallituksen kokous klo 17:00 

9.11.2020 Hallituksen meet & greet klo 18 

11.11.2020 Kompleksin yrittäjyysilta 

16.11.2020 Urheilupsykologia-ekskursio klo 13 

16.11.2020     Tunne ry juttu klo 18 

11.11.2020 Aon henkilöarviointikoiulutus 

17.11.2020     Yhdenvertaisuusvastaavan ja tuutorien paja 

19.11.2020 Etäeksku työterveyspsykologia klo 14-15:30 

21.-22.11.2020  Gradukonffa + sitsit (SPOL) 

25.11.2020 Sivuaineinfo 

26.11.2020 Yhdistyksen syyskokous klo 17:00 

2.12.2020 Tuutoreiden palauteilta etänä klo 18:30 

3.12.2020 Toiminnallisten häiriöiden poliklinikka -ekskursio klo 14 

3.12.2020       Zoom ja valitus 

9.12.2020       Lastenkoti-eksku 

11.12.2020 Hallituksen kokous ja hallitussitsit  klo 17:00 

11.12.2020      Pienten lasten psykiatria-eksku 



8.12.2020 Aon henkilöarviointikoiulutus 2. päivä 

 

10. Valmistuneiden jäsenten erottaminen Kompleksista 

Järjestön sääntöjen kohdassa 3 § Jäsenet sanotaan seuraavaa: “Jäsen on velvollinen 

eroamaan yhdistyksen jäsenyydestä, kun hän on suorittanut perustutkinnon Helsingin 

yliopistossa psykologia pääaineena. Yhdistyksen hallitus voi katsoa jäsenen valmistuneeksi 

ja siten erottaa jäsenen, kun on kulunut seitsemän (7) vuotta liittymisestä, ellei jäsen 

muuta ilmoita.” 

Vuosittain Kompleksin jäsenrekisteristä käydään läpi ne henkilöt, joiden liittymispäivästä 

on kulunut seitsemän vuotta. Näiltä henkilöiltä on kysytty, ovatko he yhä opiskelijoita ja 

haluavatko he jatkaa jäsenyyttään. Tämän perusteella erotettavat henkilöt on listattu 

liitteessä 2. 

Esitys: Tulkitaan Kompleksiin vuonna 2013 tai sitä ennen liittyneet henkilöt (liite 2) 

valmistuneiksi ja erotetaan heidät Kompleksin jäsenyydestä. 

Hyväksytään esitys. 

 

 

11. Syyskokous 

 

- Taloudenhoitaja esittelee alustavan talousarvion. 

 

Suurimmat muutokset ovat vuoden 2022 vuosijuhlat, joihin aloitetaan 

valmistautumien ja sponsorien kerääminen. Laulukirjoja pitää myös hankkia uusi 

erä. Edunvalvonnassa nousi budjetti, samoin myös vaatteiden hankintakulut ovat 

nousseet. Jäsenmaksutuotot ovat nousseet, koska sisäänottomäärä ja 

alumnijäsenten määrä ovat kasvaneet. Vaatemyynnistä saadaan myös lisätuloja. 

Tuissa on luvassa pieniä nousuja. Kansainvälisyysbudjetti pysyy samana siitä 

huolimatta, että ensi keväänä ei tule vaihto-opiskelijoita. 

 

Esitys: Hyväksytään alustava talousarvio 2021 (liite 3) esitettäväksi yhdistyksen 

syyskokouksessa. 

Hyväksytään esitys. 

 



- Varapuheenjohtaja esittelee syyskokouksen toimintatavat, jotka on muotoiltu 

edellisten vuosien toimintatapojen ja HYY:n etäkokousohjeistuksen pohjalta. 

 

Tunnistautuminen kokoukseen: Yhdistyksen kokouksessa on tärkeää tunnistautuminen 

ja se, että varmistetaan paikalla olijoiden äänioikeus. Tässä on kaksi vaihtoehtoa 

● Tunnistetaan etukäteisilmoittautumisella sähköpostin avulla jäsenrekisteristä ja 

vain ilmoittautuneet saavat linkin kokoukseen sähköpostiinsa. 

● Ehdotetaan kuitenkin, että hoidetaan tunnistaminen kokouksen alussa sekä 

äänestysten aikana. Itse kokouksessa tunnistaminen voidaan tehdä esimerkiksi 

kasvojen perusteella, eli etäosallistuja laittaa kameran päälle ja zoom nimeksi koko 

nimi (etunimi ja sukunimi), jotta hänet voidaan tunnistaa riittävällä varmuudella. 

Kamera päälle äänestyksen ajaksi sekä Zoom-huoneeseen tultaessa, jotta 

tunnistetaan henkilö, sekä varmistutaan, ettei huoneessa ole ulkopuolisia.  

● Linkki jaetaan Facebookiin ja sähköpostilistalle. Kaikki näissä olevat jäsenet on 

tunnistettu liittymisvaiheessa jäsenrekisteristä, joten henkilökunnan lisäksi linkin ei 

pitäisi mennä ei-kompleksilaisille. Tämä on ollut käytäntö muissakin yhdistyksen 

kokouksissa ja nähdään Zoom-tunnistautumisen lisäksi tämä riittäväksi 

käytännöksi. 

● Jotta tunnistautuminen toimii, tulisi jokaisen osallistujan osallistua omalta 

laitteeltaan, vaikka olisikin seuraamassa kokousta ryhmässä jossain. Myös 

äänestämisen kannalta tämä on tärkeää. 

Pesteihin hakeminen 

● Esitetään, että ei oteta ennakkohakemista käyttöön, vaikka sitä on joissain ohjeissa 

suositettu: halutaan pitää rentoutta kokouksessa ja mahdollisuutta lähteä 

kokouksessa spontaanistikin pestiin. 

● Jos ei pääse kokoukseen, voi toimittaa valtakirjan puheenjohtajalle mieluiten 

sähköpostitse ennen kokousta. Valtakirjassa pitäisi olla hakijan nimi, mihin pestiin 

hakee ja mahdollinen perustelu. 

● Viime vuosina pestiin hakiessa on ollut tapana perustella hieman, miksi haluaa 

hakea pestiin. Ajateltiin, että nytkin käytäntöä voisi jatkaa, mutta kokouksen 

venymisen ehkäisemiseksi voitaisiin ehkä pyrkiä siihen, että perustelut etenkin 

tilanteissa, joissa ei tarvitse äänestää olisivat lyhyehköjä ja hakijoilta kysyttäisiin 

vain pestin suorittamiseen liittyviä kysymyksiä. 

Äänestykset 

● Toteutetaan zoom-poll toiminnolla. Äänestykseen annetaan tietty aikaväli, kokous 

on äänestämisen ja äänten laskennan ajan tauolla. 



● Pidetään kirjaa äänioikeutetuista ja lasketaan äänet, jotta ne täsmäävät. Yhteen 

äänestyskierrokseen yksi linkki.  

● Vain host voi tehdä Zoom-pollin. Host-oikeudet siirretään toiselle ääntenlaskijoista, 

joka tekee pollin ja laittaa screenshotin toiselle ääntenlaskijalle tuloksista. Näin 

varmistetaan, että äänenlaskennassa ei voida tehdä vilppiä. 

● Tiimeistä äänestettäessä äänestetään aina vain yhtä henkilöä ja valitaan tiimiin ne, 

jotka ovat saaneet eniten ääniä. 

● Vaalisalaisuuden tulee säilyä äänestystilanteissa sekä ääniä laskiessa. 

Äänestyskäyrät/-tilastot eivät saa olla reaalisaikaisia, sillä se voi vaikuttaa 

äänestyskäyttäytymiseen. Vain ääntenlaskijat saavat nähdä äänimäärät, eikä 

tarkkoja äänimääriä näytetä kokouksen osallistujille. Tämä on ollut käytäntönä 

myös muissa yhdistyksen kokouksissa 

● Ehdotetaan, että ääntenlaskijoiksi valmistautuvat tietyt hallituksen jäsenet, jotka 

sitten asettuvat ehdolle kokouksessa ja tulevat toivottavasti valituiksi. Tämä 

sujuvoittaa toivottavasti kokouksen kulkua äänestystilanteissa. 

● Huomattavaa on, että ilmeisesti host ei voi äänestää omassa pollissaan, eli 

ääntenlaskija ei tavallaan voi olla äänioikeutettu. Tähän voidaan mahdollisesti 

kehittää jotain (esimerkiksi host lähettää toiselle ääntenlaskijalle äänensä ennen 

kuin poll käynnistetään, jolloin muiden äänet eivät vaikuta hostin 

äänestämiskäyttäytymiseen?). 

 

Muita käytänteitä 

● Mikrofonit pidetään pois päältä, kun ei ole puheenvuoroa. 

● Ei jaeta esityslistaa puheenjohtajiston näytöiltä vaan jaetaan linkki esityslistaan 

kokouksen alussa. Kaikki voivat seurata omalta koneeltaan ja puheenjohtajan on  

helpompi nähdä kokousyleisöä. 

● Kokouskaljat: perinteisesti ollaan lähdetty juhlistamaan uutta hallitusta 

lähikuppilaan, mutta nyt tämä ei ole mahdollista. Samana iltana on etänä HYY:n 

vuosijuhlat, joissa julkistetaan myös Järjestögaalan (jossa olemme ehdolla) voittajia. 

Voisi olla kivaa olla seuraamassa, jos vaikka satutaan voittamaan jotain. Ehdotetaan, 

että kokouksen jälkeen olisi lyhyet omat kokouskaljat ja sen jälkeen kannustettaisiin 

kaikkia siirtymään seuraamaan HYY:n vujuja vaikka pienissä porukoissa, joissa on 

mahdollisesti seurannut kokoustakin.  

 

Esitys: Hyväksytään esitetyt toimintatavat syyskokoukseen. 

Hyväksytään esitys. 



Alma Suutari poistuu 18:02. 

 

- Jäsenmaksu ja kannatusjäsenmaksu 

 

Jäsenmaksu on kuluneena vuonna ollut 5 € koko opiskeluajalta ja 

kannatusjäsenmaksu 25 € vuodessa. Keskustellaan siitä, onko tarvetta muuttaa 

maksuja. Tehdään esitys esitettäväksi syyskokouksessa. 

 

Esitys: Esitetään syyskokouksessa vuoden 2021 Kompleksin jäsenmaksuksi 5€ koko 

opiskeluajalta ja kannatusjäsenmaksuksi 25€ vuodessa. 

 

Hyväksytään esitys. 

 

12. Vuoden 2020 Kompleksin hallituksen rakenne ja pestijako 

Hallituksen rakenne on valmisteltu nykyisen hallituksen ehdotusten pohjalta, ja siitä on 

keskusteltu tarkemmin hallituksen iltakoulussa. Suurimmat muutokset ovat 

ekskursiotiimin siirtäminen sidosryhmäjaostoon, ympäristövastaavan ja myyntivastaavien 

siirtäminen hallintojaostoon, tuutoritiimin perustaminen tapahtumajaostoon ja 

lehtijaoston nimen muuttaminen mediajaostoksi sen myötä, että jaostossa on nyt 

lehtitiimin lisäksi myös podcast-tiimi. Lisäksi ehdotetaan, että nykyisten hallituksen 

virallisten jäsenten lisäksi myös tiedottajasta ja yritysyhteistyötiimin vetäjästä tehtäisiin 

virallisia jäseniä, jolloin virallisia jäseniä olisi 16 puheenjohtajan lisäksi. 

Esitys: Hyväksytään liitteessä 4 esitetty hallituksen rakenne ja pestijako vuodelle 2021 

esitetyin muutoksin. 

Hyväksytään esitys. 

 

13. Sääntömuutokset 

 

Ehdotetaan, että Kompleksin säännöissä tehtäisiin kaksi muutosta (liitteessä 5): tehtäisiin 

taloudenhoitajasta nimenkirjoitusoikeudellinen ja tehtäisiin etäkokouksista ja 

etäosallistumisesta kokouksiin sallittua. Jos taloudenhoitajalla olisi tämä oikeus, hän voisi 

hoitaa itsenäisesti meidän pankkiasioita, kun nyt siihen tarvitaan aina myös puheenjohtaja 

mukaan. Etäkokoukset taas tulee yhdistyslain mukaan kirjata erikseen yhdistyksen 

sääntöihin - tästä on ollut lupa poiketa korona-aikana, mutta tämä poikkeuslupa loppuu 



näillä näkymin ensi vuoden kesäkuussa. Nämä muutokset säännöissä tekisivät seuraavan 

vuoden hallituksen toiminnasta helpompaa, kun etäkokoukset ja etäosallistuminen olisivat 

meidän sääntöjen puitteissa mahdollisia jo valmiiksi. 

Keskustellaan myös siitä, halutaanko yrittää tehdä Kompleksille äänestys- ja vaalijärjestys 

jo syyskokousta varten. Tällainen vaaditaan yhdistyslain mukaan, jos etäkokouksia haluaa 

järjestää, mutta asialla ei ole vielä kiire, sillä tästä yhdistyslain kohdasta saa yhä poiketa 

koronapandemian vuoksi. Puheenjohtajisto laatii tällaisen syyskokoukseen ja hyväksyttää 

sen muulla hallituksella ennen sitä. 

Esitys: Puheenjohtajisto laatii Kompleksille äänestys- ja vaalijärjestyksen. 

Hyväksytään esitys. 

Jaakko Nokkala poistuu 18:43. 

Esitys: Hyväksytään liitteessä 5 esitetyt sääntömuutokset esitettäväksi yhdistyksen 

syyskokouksessa. 

Hyväksytään esitys.  

 

14. SPOL:n Vuoden psykologian opiskelija -kilpailu 

SPOL on toimittanut listan henkilöistä, joita Kompleksissa on ehdotettu Vuoden 

psykologian opiskelija -palkinnon saajiksi. Käydään lista perusteluineen läpi ja päätetään, 

kuka on Kompleksin ehdokas kilpailuun. 

Lisäksi sovitaan, kuka tai ketkä kirjoittavat ehdokkaalle suosituskirjeen. 

Esitys: Nimetään Pekka Tölli SPOL:n Vuoden psykologian opiskelija- kilpailun ehdokkaaksi. 

Hyväksytään esitys. 

Sihteeri laatii ehdokkaan suosituskirjeen.  

 

15. Kompleksin MobilePayn avaaminen 

Taloudenhoitaja on selvittänyt MobilePay MyShopin avaamista Kompleksille. MyShop on 

mobiilimaksuratkaisu, jossa Kompleksi saa 5-numeroisen tunnuksen, jonka avulla 

palveluita voi maksaa mobiilisovelluksella suoraa Kompleksille. 



Kompleksin osallistumismaksut ja myyntien tuotot kulkevat tällä hetkellä toimijoiden 

kautta. Nykyinen toimintamalli tekee toiminnasta vähemmän läpinäkyvää, ja esimerkiksi 

toiminnantarkastajat huomauttivat tästä viime keväänä. Lisäksi tämä asettaa toimijat 

suureen luottamusasemaan, jossa he joutuvat tilillään pitämään suuria rahasummia. Tässä 

on myös erilaisia riskejä (mahdollisuus vilppiin tai kirjanpidon kiertoon). Jos Kompleksi 

ottaa MobilePayn käyttöön, rahat tulevat suoraan Kompleksin tilille ja toimijat voivat 

seurata maksuja ilman, että ne ovat omalla tilillä. 

Tuire Korvuo poistuu 18:59. 

 

16. Muut esille tulevat asiat 

 

Kompleksi on saanut uuden erän tiedekunnan ostamia kangasmaskeja. Sovitaan, miten 

hoidetaan loppujen maskien jako jäsenistölle. Pidetään kaksi jakohetkeä maskeille. Inka ja 

Enni jakavat maskeja ensi viikon perjantaina 13.11. klo 9.15. eteenpäin. Sylvia jakaa 

myöhempänä ajankohtana. Tiedottaja tiedottaa asiasta jäsenistölle. 

Hallitussitsejä ei voida rajoituksien vuoksi pitää paikan päällä. Ne voidaan pitää joko Zoom-

sitseinä, tai pienien ryhmien kesken Zoomin välityksellä. Päädytään pienryhmiin. 

Vallanvaihtokaronkkaa voidaan lykätä myöhemmälle kevääseen sen toivossa, että se 

saataisiin pitää paikan päällä. Pidetään kuitenkin jo alkukeväästä jonkinlainen etäversio 

karonkasta. Sen lisäksi myöhempi lähiversio on mahdollinen.  

Puheenjohtajat lounastavat Unicafessa myöhemmin sovittuna ajankohtana ja heidän 

seuraansa saa liittyä. 

Kide app on ottanut yhteyttä ja kertonut kokoustaneensa eri ainejärjestöjen kanssa 

sovelluksen mahdollisuuksista. Myös Kompleksia haluttaisiin tavata etänä. Kompleksin 

linja on kuitenkin suhteellisen selkeä, eikä sovellusta käytetä Rajatilabileiden 

lipunmyynnin lisäksi muuhun. Taloudenhoitaja ja biletiimin vetäjä tapaavat sovelluksen 

edustajia. 

Instagramiin suunnitellaan Kompleksin joulukalenterin luomista. Tämä voisi sisältää 

esimerkiksi päivittäisen tehtävän tai jutun. Kiinnostuneista kootaan työryhmä 

myöhempänä ajankohtana. Vastuuhenkilönä koordinoinnille ja tiimin keräämiselle toimii 

Sylvia.  

Fonia päätetään muistaa heidän vuosijuhlansa vuoksi siitäkin huolimatta, etteivät juhlat 

tänä vuonna toteutuneet. Saara ja Kaisa ottavat asian hoitaakseen. 



 

17. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 19:25. 

 

Vakuudeksi, 

 

__________________________________                                             _________________________________ 

Laila Ketvel, puheenjohtaja                                                  Eetu Vilminko, sihteeri 
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Kuluyhteenveto 
 

4.10.2020  Johanna Hämäläinen  47,5e  Fuksisitsien tarvikkeita  

4.10.2020  Johanna Hämäläinen  13,24e  Fuksisitsien tarvikkeita  

4.10.2020  Noora Tuompo  71,17e  Fuksisitsien juomia  

5.10.2020  
Nordea 

  

26,58e  
Pankin palvelumaksu  

(päätili)  

10.10.2020   Siiri Opas   204,45e   Fuksisitsien ruuat  

10.10.2020   Karita Tolvanen  3,10e  Fuksisitsien tarvikkeita  

10.10.2020   Anna Talkkari  49,38e  
Finnish Cultural Dinner 

tarjoilut  



10.10.2020   Anna Talkkari  42,38e  
Finnish Cultural Dinner 

tarjoilut  

27.10.2020  Kaisa Krabbe  70e   
Vuoden opettajien kukitus  
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Kompleksista erotettavat henkilöt  
  
  
Anttila Joonas Mikael  
Damskägg Erno Ilari  
Elonsalo Tiia Tuulikki  
Gallen Anastasia Victoria Charlotte  
Geier Anna Katriina  
Haveri Laura Ulrika  
Helokunnas Siiri Katariina  
Huuskonen Olga Liisa  
Immonen Satu Marika  
Juntunen Heidi Maria  
Järviö Heini Marie  
Kainulainen Julia Katariina  
Korhonen Emma Johanna  
Kouki Sareda  
Laurila Eveliina Marianne  
Lehtonen Minna  
Leppänen Seela  
Lång Henrik Sakari  
Majonen Tiina Johanna  



Marin Pinja Marika  
Melin Marianna Camilla  
Michelsson Erica Matilda Katarina  
Mäkelä Mari Marjukka  
Mäkikallio Iida Anneli  
Nuolioja Siiri Sinikka  
Pajunen Otso Ilari  
Pajunen Sara Roosa Maaria  
Peltomaa Emma Amanda  
Peura Maria Talvikki  
Plym Jade Matilda Elisabet  
Päiviö Elisa Maria  
Rissanen Anna Emilia  
Ränninranta Riikka Aliisa  
Rönnberg Minna Maria  
Salo Verna Meri Marianna  
Simpanen Sonja Reetta Helena  
Sormunen Silja Anniina  
Toivonen Linda Tuulia  
Turkkila Roosa  
Uotila Eino  
Vahtera Laura Elina  
Vestvik Milla Katriina  
Vikman Kiia Eveliina  
Viljakainen Pia Johanna  
Virta Vilma-Lotta Ilona   
Vuorela Anna Katariina  
Åkerfeldt Annika Eleonoora
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Kompleksi r.y.  

Talousarvio 2021  

  

  

 Varsinainen toiminta  Arvio vuodelle  

2021   

      -Jäsentilaisuudet  

  Tuotot  

  
7 450,00 € 

  Hyvinvointitoiminnan kulut  400,00 € 

  Yritysyhteistyötoiminnan kulut                   75,00 € 

Muut jäsentilaisuuksien kulut  6 975,00 € 

     -Tiedotustoiminta  
  

Lehden tuotot  

  
0,00 € 

    Lehden kulut  1 200,00 € 

   Podcastin kulut  140,00€ 

    Muut tiedotustoiminnan kulut (internet)      40,00 € 



      -Yleistoiminta  

  Edunvalvonta- ja yhdenvertaisuustoiminnan kulut  

  
430,00 € 

Tuutor-toiminnan kulut  350,00 € 
   Kansainvälisentuutor-toiminnan kulut  100,00 € 

Kansainvälisyystoiminnan kulut  150,00 € 

    Pankki- ja palvelumaksut  250,00 € 

   Kokouskulut  250,00 € 

   Hallintojaostokulut  340,00 € 

    Merkkikulut              1 500,00 € 

    Muistaminen ja edustus  550,00 € 

    SPOL-jäsenmaksu  65,00 € 

    Conduksen tilankäyttömaksu  80,00 € 

   Teosto-maksu  60,00 € 

   Vaatteiden hankintakulut  2 400,00 € 

   Laulukirjojen hankintakulut  1 500,00 € 

   Haalarikulut  4 500,00 € 

    Muut kulut  415,00 € 

Varsinaisen toiminnan kulut yhteensä  21 770,00 € 

Varsinaisen toiminnan tuotot yhteensä    7 450,00 € 

 Varsinaisen toiminnan kulujäämä    -14 320,00 € 

Varainhankinta  
    Jäsenmaksutuotot  

  
500,00 € 

     Merkkimyynti  2 700,00 € 

  Laulukirjamyynti  430,00 € 

  Vaatemyynti  2 800,00 € 

Haalarisponsorit  4 500,00 € 

  Vuosijuhlien sponsorointi  5 000,00 € 

   Varainhankinta yhteensä  15 930,00 €  

  Avustukset     
     HYY:n tuki  1 560,00 €  
    HYY:n lehtituki  450,00 €  

 

 TILIKAUDEN TULOS  3 620,00 €  
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Läsnäolijat 
 
Eetu Vilminko  
Laila Ketvel 
Eveliina Ylipiha 
Anniina Koutonen 
Alma Suutari 
Eero Ylitalo 
Emma Hakonen  
Enni Rasmus 
Iiris Vanhala 
Inka Westerlund 
Heidi Laukkanen  
Jaakko Nokkala  
Kaisa Krabbe  
Kristiina Lindfors 
Merit Morikawa  
Saara Silakoski  
Siiri Opas 
Suvi Kangas 
Sylvia Talikka  
Tuire Korvuo 


